成都市二0一一年高中阶段教育学校统一招生考试试卷

（含成都市初三毕业会考)

英语参考答案及评分意见

A I卷(洗择题．共85分)

听力测试l—5 CBCBA  6—10 ABDAC  11—15 CABAC  l6-20 BCABC  21—25 AACBB

单项选择26—30 DBCAC  31—35 BCAAC  36—40 CCABC  41～45ABBCB 

 46—50 ADCBA

完形填空51—55 CACAB  56—60 BBACC  61～65 ABBCA

    说明：以上各题每小题l分，见错不给分。
阅读理解66～70 BBAAC  71—75 CABCA

    说明：以上各题每小题2分，见错不给分。
    AⅡ卷(非选择题，共l5分)
短语填空76．turned off  77．made up  78．kind of  79．broke off 80.in the way

    说明：以上各题每小题l分，填对词给0．5分，形式正确再加0．5分。
看图说话81．is holdin9 82．rest；reporters 83．interviewin9；resting

    84．answerin9；question 85．five；ago

    说明：以上各题每小题l分，每空0．5分，见错不给分。
首字母填词86．hospital 87．．thirsty 88．jumps 89．easily  90．although

    说明：以上各题每小题l分，填对词给0．5分，形式正确再加0．5分。
    B卷(共50分)
完成对话l．accident／attack  2．busy  3．break／rest 4．1eave  5.SUre

    6．down  7．1ocked 8．key  9．somebody／someone。  10．clearly

短文填空l．surprised  2．different  3．drinkin9 4．others’  5．behavior

    6．some  7．finer 8．this  9．really  l0．to enjoy

    说明：以上各题每小题l分，选词意思正确给O．5分，形式正确再加0．5分。
阅读理解
    A、补全短文1—5 EADBC    说明：每小题l分，见错不给分。
    B、完成表格
    6．ideas and language    7．skills 8．relax yourself／beat nerves

    9．natural body languages    l0．excited；fully understand

    说明：每小题l分，选词意思正确给0．5分，形式正确再加0．5分。
四、汉译英。
1. Being volunteers helps open up the eyes of the young students.

2. Jack’s illness was serious at that time and even the doctors couldn’t do anything about it.

3. The government is going out of its way to provide house for the homeless people. 

4. Balanced diet(s) and regular sports are regarded as requirements for health.

5. Andy complained that he did the same job as others but was paid differently.

说明：每小题2分，意思正确给1分，句型结构正确再加1分。大小写、拼写错误四个扣
    0．5分，不足四个不扣分。
五、书面表达
1．内容要点：
  (1)春节结束时我们过元宵节；(计1分)

  (2)我们喜欢元宵节的理由；(计2分)

  (3)我们在该节日中进行的活动；(至少写出三项，每项各2分；总计6分)

  (4)询问Maria怎样过圣诞节。(计1分)

2．评分标准：
  (1)以上每个要点表达正确，按内容要点中的计分标准给分。
  (2)每个要点童思表达有部分错误，视情况l加0．5一1．5分；要点意思表述完全错误不给分。
  (3)单词拼写和语法错误每4个扣0．5分，不足4个不扣分。
3．One possible version：
	To: marial988@ gmail. Com                                From; xiaowei® sina. com

	Subject: the Lantern Festival

	Dear Maria,

How are you? You asked me something about the traditional Chinese festival—the Lantern Festival. Actually, we have it at the end of the Spring Festival. We like the Lantern Festival because we can enjoy beautiful views at night. Usually, we eat a kind of sweet rice dumplings called yuanxiao, and we go out to watch colorful lanterns with our family members. When it gets dark, it looks beautiful everywhere with lots of lanterns. We also enjoy some firework shows or play with firecrackers ourselves. It's great fun!

By the way, what do you usually do during Christmas?

Love 
Xiaowei
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